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Istungit juhatas volikogu esimees Kalle Vister, protokollis linnasekretär Signe Kiin. 

Võtsid osa volikogu liikmed: Marko Tamm, Vahur Saar, Kalle Vister, Ivar Hanvere, 

Marika Kütt, Meelis Raidve, Tiiu Vips, Ilona Leetma, Eero Viisu, Agu Kabrits, Thaisi 

Kalmus, Ahti Saar, Heino Soomlais, Jaanus Võrk, Ilmar Kõverik. 

Puudusid:  -  

Istungist võtsid kutsututena osa: linnapea Maido Ruusmann, abilinnapea Tõnu 

Jaansalu, abilinnapea Piret Karu, pearaamatupidaja Maire Appo, linnasekretär Signe 

Kiin. 

 

 

Päevakord: 
 

 

1. Linnavalitsuse informatsioon 

2. 2014.aasta lisaeelarve vastuvõtmine 

3. Maamaksu määra kehtestamine 2015.aastaks 

4. Välja haljasala kinnistu sihtotstarbe muutmine ja võõrandamine 

5. OÜ Tõrva Tervisekeskus põhikirja kinnitamine 

6. OÜ Tõrva Veejõud põhikirja kinnitamine 

7. Linnavalitsuse teenistuskohtade koosseis ja teenistusgrupid 

8. Hariduse ja noorsootöö komisjoni ülevaade komisjoni tööst 2014.aastal 

9. Kultuurikomisjoni ülevaade komisjoni tööst 2014.aastal 

 

 

 

Volikogu esimees Kalle Vister avab volikogu istungi. Kohal 15 volikogu liiget. 

Kalle Vister teeb ettepaneku kinnitada päevakord 9-punktilisena. 

 

Otsustati: Kinnitada päevakord 9-punktilisena. 

                  Otsus võeti vastu avaliku hääletamise teel 15-poolthäälega. 

 

 

 

Päevakorrapunkt nr 1 

Linnavalitsuse informatsioon 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusmann 



Linnapea ülesannetes andis ülevaate linna rahvastiku olukorrast ja vahepealsetest linnas 

tehtud töödest. 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 2 

2014.aasta lisaeelarve vastuvõtmine 

Ettekandja: pearaamatupidaja Maire Appo 

Kaasettekandja: majandus-eelarve komisjoni esimees Ilona Leetma 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu määrus nr 18 „2014.aasta lisaeelarve vastuvõtmine“ 

 

 

Päevakorrapunkt nr 3 

Maamaksu määra kehtestamine 2015.aastaks 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusmann 

 

Ettepanek tõsta maamaksu määra 2015.aastaks 2,5%-ni. 

E.Viisu: kes on maamaksu suuremad maksjad? 

M.Ruusmann: inimesed, kes ei ole Tõrva sisse kirjutatud ja need, kellel on suured 

krundid. 

H.Soomlais: ettepanek jätta maamaks samaks nagu oli 2014.aastal. 

T.Vips: pooldan ka samaks jätmist. 

A.Kabrits: kas planeeringu-linnavara komisjon on seda küsimust arutanud? 

M.Ruusmann: ei ole. Andmed ja arvestused on seletuskirjas välja toodud. 

 

Otsustati: võtta vastu määrus nr 19 „Maamaksu määra kehtestamine 2015.aastaks“. 

Otsuse võeti vastu 9-poolt- ja 6 vastuhäälega. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 4 

Välja haljasala kinnistu sihtotstarbe muutmine ja võõrandamine 

Ettekandja: abilinnapea Tõnu Jaansalu 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 9 „Välja haljasala kinnistu sihtotstarbe 

muutmine ja võõrandamine“ 

 

 

Päevakorrapunkt nr 5 

OÜ Tõrva Tervisekeskus põhikirja kinnitamine 

Ettekandja: OÜ Tõrva Tervisekeskus nõukogu esimees Maido Ruusmann 

 

A.Kabrits: kas TÜ Kliinikumiga on juba kokku lepitud, kes tuleb nõukogu liikmeks? 

M.Ruusmann: veel ei ole, hakkame sellega tegelema. 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 10 „OÜ Tõrva Tervisekeskus põhikirja 

kinnitamine“. 

 

 



Päevakorrapunkt nr 6 

OÜ Tõrva Veejõud põhikirja kinnitamine 

Ettekandja: OÜ Tõrva Veejõud nõukogu esimees Eero Viisu 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 11 “OÜ Tõrva Veejõud põhikirja 

kinnitamine”. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 7  

Linnavalitsuse teenistuskohtade koosseis ja teenistusgrupid 

Ettekandja: linnasekretär Signe Kiin 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 12 “Linnavalitsuse teenistuskohtade koosseis 

ja teenistusgrupid”. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 8  

Hariduse ja noorsootöö komisjoni ülevaade komisjoni tööst 2014.aastal 

Ettekandja: komisjoni esimees Eero Viisu 

 

K.Vister: komisjon võiks arutada ka huvikooli teemat. 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 9 

Kultuurikomisjoni ülevaade komisjoni tööst 2014.aastal 

Ettekandja: komisjoni esimees Marika Kütt 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta esitatud informatsioon teadmiseks 

 

 

 

Kalle Vister                                                                  

Istungi juhataja                                                              


